

ADDENDUM 001 to RFP 1000201807-2

1. MANDATORY TECHNICAL CRITERIA

1.1 On page 9, MT1 has been modified as follows:

DELETE: In its entirety.

REPLACE BY:

MT1	Health Canada requires (1) Account manager to act as the primary point of contact. The bidder should identify additional resources who have the knowledge and skills identified under the Lead Event Facilitator and Communications Strategist task descriptions and demonstrate how these resources meet the criteria.		
------------	---	--	--

2. IMPROVEMENT OF REQUIREMENT DURING SOLICITATION PERIOD:

2.1 On page 5, Part 2 – Bidder Instructions, the following clause is added:

2.7 IMPROVEMENT OF REQUIREMENT DURING SOLICITATION PERIOD

Should bidders consider that the specifications or Statement of Work contained in the bid solicitation could be improved technically or technologically, bidders are invited to make suggestions, in writing, to the Contracting Authority named in the bid solicitation. Bidders must clearly outline the suggested improvement as well as the reason for the suggestion. Suggestions that do not restrict the level of competition nor favour a particular bidder will be given consideration provided they are submitted to the Contracting Authority at least five (5) days before the bid closing date. Canada will have the right to accept or reject any or all suggestions.

ADDENDA 001 à LA DDP 1000201807-2

1. CRITÈRES OBLIGATOIRES

1.1 À la page 9, CO1 a été modifié comme suit :

SUPPRIMER : dans son intégralité

REPLACE PAR :

CO1	Santé Canada exige (1) que le gestionnaire de compte agisse comme principal point de contact. Le soumissionnaire doit identifier des ressources supplémentaires qui possèdent les connaissances et les compétences identifiées dans les descriptions de tâches du facilitateur principal de l'événement et du stratège en communications et démontrer comment ces ressources répondent aux critères.		
------------	--	--	--

2. AMÉLIORATIONS APPORTÉES AUX BESOINS PENDANT LA DEMANDE DE SOUMISSIONS

2.1 À la page 5, Partie 2 – Instructions à l'intention des soumissionnaires la clause suivante est ajoutée:

2.7 AMÉLIORATIONS APPORTÉES AUX BESOINS PENDANT LA DEMANDE DE SOUMISSIONS

Les soumissionnaires qui estiment qu'ils peuvent améliorer, techniquement ou technologiquement, le devis descriptif ou l'énoncé des travaux contenus dans la demande de soumissions, sont invités à fournir des suggestions par écrit à l'autorité contractante identifiée dans la demande de soumissions. Les soumissionnaires doivent indiquer clairement les améliorations suggérées et les motifs qui les justifient. Les suggestions, qui ne restreignent pas la concurrence ou qui ne favorisent pas un soumissionnaire en particulier, seront examinées à la condition qu'elles parviennent à l'autorité contractante au plus tard cinq (5) jours avant la date de clôture de la demande de soumissions. Le Canada aura le droit d'accepter ou de rejeter n'importe quelle ou la totalité des suggestions proposées.